
1 

 

Protokół nr LXV/23 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 21 grudnia 2023 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 12:55. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są 

prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych. W 

trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecna była 

radna Ewa Czubek. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski przywitał wszystkich uczestniczących w 

obradach oraz zaproszonych gości – Panią Czesławę Bick oraz Edytę Bick, żonę i córkę Pana 

Norberta Bicka, któremu Rada Miasta na sesji w dniu 26 października 2023 r. nadała 

pośmiertnie Tytuł Honorowy „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”. Powitał również 

wnioskodawców nadania ww. tytułu – Pana Bogusława Rogowskiego oraz radnego Andrzeja 

Kopackiego. Poinformował, że zostanie przeprowadzona ceremonia wręczenia Tytułu 

Honorowego. 

Andrzej Kopacki przybliżył sylwetkę wyróżnionej tytułem osoby – Pana Norberta Bicka.  

Wręczenia Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle” rodzinie Pana 

Norberta dokonał Przewodniczący Rady Miasta oraz Prezydent Miasta Sabina Nowosielska.  

Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił zmiany do porządku obrad. 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024" i poddał wniosek pod 

głosowanie:  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek , Tomasz Scheller 

Radni Hanna Białas oraz Andrzej Kopeć z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddali głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu.  
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Prowadzący obrady poinformował, że ww. punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Porządek obrad LXV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

CZĘŚĆ I – BUDŻETOWA 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2024 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2024 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, w tym nad nieuwzględnionymi przez 

Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką 

Prezydenta Miasta do projektu tej uchwały; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2024-2039; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2024-

2039; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039;  

6) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039, w tym nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta 

Miasta wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do 

projektu tej uchwały; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 
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1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Polityka Senioralna w Gminie 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2024-2029”. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 

oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem  

z upływem roku budżetowego 2023. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

9.  Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 1 do 20 grudnia 2023 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.11.2023 z dnia 13 grudnia 2023 r. oraz z dnia 20 grudnia 2023 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 13 grudnia).  

 

 

I CZĘŚĆ – BUDŻETOWA: 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt Budżetu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  
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2) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego 

w projekcie uchwały budżetowej na 2024 r.; 

Uchwałę nr Pb/75/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2024 rok, odczytał Przewodniczący Komisji 

Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2024 rok 

(uchwała nr Pb/75/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r. dołączona do protokołu). 

 

Uchwałę nr Dp/72/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

określonego w projekcie uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2024 rok, odczytał 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować możliwość sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej 

Miasta Kędzierzyn-Koźle (uchwała nr Dp/72/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r. dołączona do 

protokołu) 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

stosunkiem głosów: „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała projektu budżetu miasta na rok 2024 w zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  ,,za”  -  7,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2024 w zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  stosunkiem  

głosów:  ,,za”  -  6,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu miasta na rok 2024 w zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 4, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2024.   

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady; 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2024 rok Przewodniczący 

Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej; 
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Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 

listopada 2023 roku projektu budżetu miasta na rok 2023 odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik 

Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 4, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała autopoprawkę do projektu budżetu miasta na rok 2024 r. 

6) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, w tym nad nieuwzględnionymi przez 

Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta 

Miasta do projektu tej uchwały; 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę na ciekawe narzędzie, które dostarcza Główny Urząd 

Statystyczny – System Monitorowania Usług Publicznych. Pozwala określić jak zamożna jest 

gmina. Kędzierzyn-Koźle w swojej grupie porównawczej 118 podobnych miast, plasował się 

w ścisłej czołówce w ciągu ostatnich 5 lat, jeśli chodzi o udział dochodów w dochodach 

własnych gminy z tytułu podatku od nieruchomości. O dobrej pozycji naszego miasta mówi 

również wysoki udział dochodów w CIT i PIT. Dochody ogólne budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle na tle innych miast plasują się na 6-8 miejscu w ciągu ostatnich 5 lat. Ponadto 

przypomniał, że w przyszłorocznym budżecie zaplanowano bardzo duże wpływy z MZEC w 

postaci dywidendy w kwocie 1 mln zł. Na ostatnim posiedzeniu Komisji Infrastruktury prosił 

o szczegóły z tym związane, ale do dnia dzisiejszego radni nie dostali żadnej informacji. 

Prosił również o informacje dot. zadań inwestycyjnych niezrealizowanych. Zwrócił również 

uwagę na problemy mieszkańców i przedsiębiorców np. na targowisku miejskim przy ul. 

Damrota, jest coraz mniej targujących. Jego zdaniem przyszłoroczny budżet będzie generował 

koszty dla mieszkańców, więc będzie głosował przeciw uchwaleniu budżetu.  

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że na sesjach są przedstawiane sprawozdania finansowe 

spółek i w sprawozdaniu MZEC była informacja, że już w tym roku została ściągnięta 

dywidenda ze spółki. Zaznaczyła, że podwyżki MZEC odbywają się decyzją Urzędu 

Regulacji Energetyki. Podała przykładowy wzrost stawki podatku od nieruchomości na rok 

2024 np. mieszkanie 75,7 m/2 - podwyżka 20,60 zł na rok, kiosk – podwyżka 71 zł na rok, 

budynek mieszkalny z garażem – podwyżka 56,9 na rok.  

Michał Nowak podzielił się opinią, że miasto Kędzierzyn-Koźle ze względu na swoją 

objętość ma większe wydatki na sieci, media, komunikację miejską niż miasto zwarte tj. 

Nysa. Budżet będzie trudny do momentu, w którym na poziomie centralnym nie zostanie 

zreformowane finansowanie samorządów m.in. subwencje oświatowe, które są 

niewystarczające. Żałuje, że w budżecie nie znalazła się inwestycja dotycząca ul. Zamkowej, 

która rozpoczęła się parę lat temu. Ma nadzieję, że przyszłe budżety będą łatwiejsze. Dodał, 

że podwyżki podatków muszą nastąpić mając do czynienia z tak ogromną inflacją, nie ma 

wrażenia, że są zbyt duże.  

Andrzej Kopeć zauważył, że Gmina Kędzierzyn-Koźle od lat podnosi podatki o wskaźnik 

inflacji, jeżeli będą podnoszone o poziom niższy niż inflacja to będzie znaczyło że gmina 

przyjmuje politykę uszczuplenia wpływów z podatków, a wobec rosnących kosztów 

funkcjonowania gminy byłaby to polityka dosyć ryzykowna. Podkreślił, że budżet 

Kędzierzyna-Koźla będzie zawsze trudny, ponieważ decyduje o tym specyfika naszego miasta 

– duży obszar, trzy stadiony piłkarskie, cztery domy kultury, dwa kina, wszystkie rady osiedla 

chcą mieć na swoim terenie przedszkola, szkoły. To wszystko powoduje, że optymalizacja 
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kosztów jest trudna do osiągnięcia. Dodał, że samorząd musi się mierzyć z konsekwencjami 

narzuconych przez władze centralne rozwiązań dotyczących zarządzania m.in. mieniem 

komunalnym gminy, oświatą.  

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że w tamtym roku głosował przeciw budżetowi mając 

ku temu konkretne powody. Nie podobało mu się, że na jednym osiedlu Cisowa było tyle 

inwestycji. Jego zdaniem budżet na 2024 rok jest sprawiedliwy, inwestycje są na różnych 

osiedlach, widać, że działa budżet obywatelski. Popiera pobranie dywidendy ze spółki MZEC, 

ponieważ z powrotem trafi do mieszkańców w postaci remontu chodnika, ulicy i innych 

inwestycji. Miasto ma wiele klubów piłkarskich, parków, szkół, przedszkoli, żłobków, ulic, 

autobusów co niestety generuje koszty. Zmniejszenie liczby autobusów pozwoliło 

zaoszczędzić 2 mln, ale mieszkańcy byli niezadowoleni, ponieważ nie mogli dojechać do 

pracy czy szkoły. W jego opinii jedyną szansą na ten rok i przyszłe lata jest odblokowanie 

środków z Unii Europejskiej. Ponadto zwrócił się z pytaniem, na jakim poziomie gmina 

szacuje wpływy ze sprzedaży działek pod kątem biznesu w przyszłym roku. 

Prezydent Miasta poinformowała, że zgodnie z budżetem zaplanowane są wpływy na ok. 10 

mln. Wspomniała również o działkach w okolicach portu, które nie są ujęte w budżecie. Ma 

nadzieję, że dzięki zmianie rządu ruszy port w Kędzierzynie-Koźlu i uda się je sprzedać.   

Adam Oczoś zwrócił uwagę, że niejednokrotnie na sesjach radni się przekonywali, że 

zadania, które kosztorysowo powinny wynosić wskazaną kwotę, po przetargach koszty się 

podwajały, co wpłynęło na budżet. Podkreślił, że pani prezydent przez dwie ostatnie kadencje 

mimo licznych trudności udało się wiele zrealizować np. inwestycje na Polu Południowym. 

Dodał, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej będzie głosował za przyjęciem budżetu.  

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że następują zmiany na szczeblach centralnych, 

uruchomienie środków z KPO i uruchomienie portu będzie miało wpływ na budżet.  

Marek Piasecki podzielił się opinią, że będzie to trudny rok ze względu na wiele 

niewiadomych w przyszłym roku związanych np. ze stopami procentowymi, inflacją, 

wzrostem wynagrodzeń dla nauczycieli. Jego zdaniem przyszła kadencja będzie bardzo 

burzliwa i będzie dużo zmian do tego budżetu. Jako radni niezależni po wielu rozmowach, 

również z panią prezydent, widzą szanse na to, że będą mieli wpływ na wykonanie tego 

budżetu i chcą wziąć za niego odpowiedzialność, więc będą głosować za jego przyjęciem. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa w pkt. 6, 

oraz autopoprawki Prezydenta Miasta; 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Prezydenta 

Miasta do projektu uchwały budżetowej na rok 2024: 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Prowadzący obrady poinformował, że autopoprawka została przyjęta. 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 z uwzględnieniem przegłosowanej 

autopoprawki Prezydenta Miasta: 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grażyna Filipowicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że budżet na rok 2024 został przyjęty. 

 

UCHWAŁA NR LXV/759/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 15:55 do 16:15. 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039: 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2024-2039; 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

2) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2024-2039; 

Uchwałę nr Pw/74/2023/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 

wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle, odczytał Przewodniczący 

Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć.  

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia zaopiniować z 

uwagami przedłożony projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2024-2039 (uchwała nr Pw/74/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r. 

dołączona do protokołu). 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, stosunkiem głosów: „za” – 6, 

„przeciw” – 0, „wstrzymujących się”  –  1,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  wieloletniej  

prognozy  finansowej  na  lata  2024-2039. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  ,,za”  -  7,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja  stosunkiem  

głosów:  ,,za”  -  6,  „przeciw”  -  0,  „wstrzymujących  się”  -  1, pozytywnie zaopiniowała 

projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 4, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2024-2039  wraz  z 

autopoprawką. 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady; 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2024-2039,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039; 

Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 

listopada 2023 roku projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039, 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

6) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2024-2039, w tym nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami 
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komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu tej uchwały; 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6; 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2024-2039,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039 z uwzględnieniem przegłosowanej 

autopoprawki Prezydenta Miasta: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki, 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/760/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

II CZĘŚĆ – SPRAWY BIEŻĄCE: 

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Polityka Senioralna w Gminie 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2024-2029”. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw  Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie  8  głosów  ,,za”  pozytywnie  zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/761/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia Programu „Polityka Senioralna w Gminie Kędzierzyn-Koźle  

na lata 2024-2029” 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przewodnicząca Komisji Spraw  Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie  8  głosów  ,,za”  pozytywnie  zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie, lecz z powodu problemów technicznych związanych z głosowaniem 

ogłosił 5 minut przerwy. Następnie ponownie poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/762/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 

oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem z upływem roku 

budżetowego 2023. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz 

, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXV/763/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem z upływem roku budżetowego 2023  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 5, „wstrzymujących się” – 0, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały. 

Katarzyna Dysarz zwróciła się z pytaniem, czy gmina tradycyjnie się zabezpiecza 

możliwością wzięcia kredytu a jego wysokość nie zostanie wykorzystana. 

Prezydent Miasta stwierdziła, że jeszcze nie wiadomo w jaki sposób gmina wykorzysta 

kredyt, w tamtym roku na 27 mln kredytu nic nie zostało wykorzystane. W tym roku zostało 

wykorzystane 3 mln kredytu, rozważane jest 6 mln. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/764/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 5, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Radny Andrzej Kopeć poinformował, iż posiada problem techniczny z głosowaniem przez 

system eSesja, ale głosuje „za” przyjęciem zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/765/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 5, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/766/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2023-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że plan pracy komisji jest 

zaplanowany tylko na pierwszy kwartał ze względu na kończącą się kadencję. Podziękowała 

członkom komisji za zaangażowanie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  
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Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, iż posiada problem techniczny z głosowaniem 

przez system eSesja, ale głosuje „za” przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXV/767/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

na rok 2024  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 

2024. 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski poinformował, że starał się w pierwszym kwartale 

umieścić najbardziej istotne tematy tj. stan bezpieczeństwa powodziowego czy sytuacja w KK 

Terminale Sp. z o.o. w Koźlu Porcie.  

Grzegorz Chudomięt zaproponował do tematu dot. powodzi w lutym dołączyć informację o 

działaniach mających na celu zapobieganie śnięciu ryb. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że propozycja przedmówcy zostanie dodana do 

planu pracy. 

Andrzej Kopacki wyraził zadowolenie, że temat komunikacji kolejowej jest uwzględniony w 

planie pracy na kwiecień. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta wraz z uwagą 

radnego Chudomięta. 
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UCHWAŁA NR LXV/768/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

9. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

10. Wolne wnioski. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się we wtorek 30 

stycznia o godzinie 14.00. 

 

11. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 12:55.  
Protokołowała: Xymena Wąsowicz. 

 


